
RG. 0012.3.4.2021 

 

Protokół Nr 23 /21 

posiedzenia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

 z dnia 17 maja 2021 r.  

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków poszczególnych komisji (Lista obecności w 

załączeniu),  Wójt Gminy – J. Gołubowski. Przewodnicząca posiedzenia – I. Maksymiuk powitała 

obecnych i przedstawiła porządek obrad posiedzenia do którego nie wniesiono uwag. Komisja 

jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad (4 głosów „za”), który przedstawia się 

następująco:  

1. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXIX sesję Rady Gminy. 

2. Ocena Zasobów Społecznych Gminy Narewka za 2020 rok. 

3. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Narewka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 
roku 2020. 

4. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka 
  w okresie od dnia 13 marca 2020 r. do dnia 22 grudnia 2020 r.  

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z realizacji budżetu w 2020 r. oraz sprawozdań 
finansowych za 2020 rok.   

6. Wolne wnioski. 

 
Do punktu 1-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXIX sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc uwag) n/w 

projekty uchwał wniesione pod obrady XXIX sesji w dniu 31 marca 2021r. (4 głosy „za”) dotyczące 

projektów uchwał w sprawie:  

- zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2021;  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2020-2030; 

- rozpatrzenia petycji; 

- rozpatrzenia petycji; 

- rozpatrzenia petycji; 

- określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o wysokości dochodów;  

- wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w celu opracowania 

i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego na lata 2021-2030. 



 

W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok Komisja 

podejmowała temat wprowadzanych zmian przede wszystkim dotyczących dotacji finansowej dla PSP 

w Hajnówce. W tym miejscu członkowie Komisji w głosowaniu 3 głosy „za” i 1 głos „przeciw” 

opowiedzieli się za wprowadzeniem przedstawionych zmian do budżetu gminy na 2021 rok i 

identycznie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Narewka na lata 2020-2030.  

W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej OEE w 

Siemianówce, Komisja przy 2 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały.  

W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w celu 

opracowania i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego na lata 2021-2030 Komisja przy 3 głosach 

„za” i 1 głosach „wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

Dalszych uwag nie zgłaszano i jednogłośnie zaopiniowano przedstawione projekty uchwał  

(W załączeniu).  

 

Do punktu 2-go. Ocena Zasobów Społecznych Gminy Narewka za 2020 rok. 

 

E. Potoniec – Kierownik GOPS w Narewce przedstawiła Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej w 

Narewce wyjaśniając, że jest to tabelaryczne uzupełnienie Sprawozdania z działalności GOPS w 2020 

roku, które przedstawione zostało na poprzednim posiedzeniu Komisji. Członkowie Komisji zapoznali 

się z przedstawionym sprawozdaniem i nie wnieśli uwag. ( W załączeniu).  

Do punktu 3-go. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Narewka z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2020. 

 
Sekretarz Gminy – Jan Chomczuk przedstawił Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy 

Gminy Narewka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w roku 2020. Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawionym 

sprawozdaniem i nie wnieśli uwag. ( W załączeniu).  

 
Do punktu 4-go. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka 

  w okresie od dnia 13 marca 2020 r. do dnia 22 grudnia 2020 r.  
 



Inspektor – B. Niewiadomska – Golonko  przedstawiła Informację z realizacji uchwał 

podjętych przez Radę Gminy Narewka  w okresie od dnia 13 marca 2020 r. do dnia 22 grudnia 2020 r. 

Do przedstawionej informacji zapytań ani uwag nie zgłoszono. ( W załączeniu).  

 
Do punktu 5-go. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z realizacji budżetu w 2020 r. 

oraz sprawozdań finansowych za 2020 rok.   
 
Skarbnik Gminy – B. Masalska przedstawiła sprawozdanie z realizacji budżetu w 2020 r. oraz 

sprawozdanie finansowe za 2020 rok.  Dodatkowo przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku wyrażoną Uchwałą Nr II-00321-63/2021 w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Narewka sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

(W załączeniu). Skarbnik Gminy przedstawiła Zarządzenia Wójta Gminy Nr 199/2021 w sprawie 

przedłożenia sprawozdań finansowych za 2020 rok oraz Nr 195/2021 w sprawie przedstawienia 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za 2020 rok i informacji o stanie mienia Gminy. Komisja 

zapytań nie wnosiła i jednogłośnie zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2020 rok, które zaopiniowała pozytywnie. (W załączeniu) 

 
Do punktu – 6-go. Wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach A. Charkiewicz zwrócił uwagę na spadki ciśnienia wody w Narewce. 

Wójt wyjaśnił, że temat zostanie rozpoznany. Komisja podejmowała także dyskusję w sprawie drogi 

wojewódzkiej nr 687. Zgłoszono usunięcie znaków dot. robót budowlanych na ul. Cichej w 

Siemianówce, wykoszenie trawy wokół rotundy w Lewkowie Starym. I. Maksymiuk zgłosiła budynek 

stwarzający zagrożenie bezpieczeństwa w Lewkowie Starym nr ewid. 53. Wójt wyjaśnił, że wniosek 

zostanie zgłoszony do Inspektora Nadzoru Budowlanego. Poruszano temat instalacji fotowoltaicznej 

na terenie gminy, rewitalizacji rotundy w Lewkowie Starym, wykaszania dróg gminnych. Wójt 

zaapelował o wskazywanie dróg gminnych, które mogłyby być przebudowywane w ramach inwestycji 

drogowych na terenie gminy Narewka.  

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodnicząca Komisji 

           Irena Maksymiuk 

 

 


